
 

  

Aan: College van B&W Barneveld  

  

Betreft: Padelbanen 

  

Geacht college,  

  

Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de Gemeenteraad stelt 

de fractie van de ChristenUnie vragen over de plannen om padelbanen aan te 

leggen en de daarmee gepaard gaande geluidsoverlast. 

 

De padelsport is in opkomst. Verschillende sportverenigingen in Barneveld (SDVB, 

LTC Barneveld en de Kieviten) hebben interesse getoond om (extra) padelbanen 

aan te leggen. Bij SDVB gaat het om zes banen en bij de LTC om drie extra banen, 

naast de bestaande drie banen. Wij vinden dat initiatieven op eenduidige wijze 

moeten worden beoordeeld. 

 

Het is positief dat mensen sporten en nieuwe initiatieven kunnen de deelname aan 

sport een impuls geven. Omwonende geven aan dat zich zorgen maken om de 

geluidsoverlast voor omwonenden, welke meer is dan bij tennis. Om deze overlast te 

reduceren kunnen geluidswerende maatregelen nodig zijn. De aanvraag van LTC 

om extra banen aan te leggen is eerder afgewezen vanwege deze overlast. In de 

huidige vergunningsaanvraag is echter het voorstel opgenomen om geluidsmuren te 

plaatsen.  

 

In het masterplan buitensportaccommodaties 2018-2028 staan de volgende criteria 

voor nieuwe initiatieven: deze worden getoetst aan eigen inbreng, spreiding en 

behoefte. Wij vragen ons af of dit beleid voldoende houvast geeft om initiatieven op 

eenduidige wijze te beoordelen.  

 

De fractie van de ChristenUnie heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 

 

1. Aan welke concrete beleidskaders toetst de gemeente de initiatieven rond 

padelbanen?  

2. Is het in het kader van behoefte en spreiding wenselijk dat meerdere plannen 

voor padelbanen op relatief korte afstand van elkaar worden ontwikkeld?  
3. Wat zijn de consequenties voor het gebruik van bestaande sportfaciliteiten, 

met name tennisbanen?  
4. Welke sporten wil de gemeente faciliteren met het sportaccommodatiebeleid?  

(NB squash wordt ook door commerciële aanbieders aangeboden) 

5. In hoeverre wordt bij deze afweging ook rekening gehouden met 

geluidsoverlast en kosten van geluidswerende maatregelen? 



 

  

6. Welke kosten van geluidswerende maatregelen voor buitensport zijn voor 

rekening van de gemeente en welke voor rekening van verenigingen en 

sporters? 

 

Wij zien uit naar uw reactie.  

  

Met vriendelijke groet,  

  

Wouter de Kool 

Laurens Wijmenga 

 

 


